

今天福音的核心在于聆听天主圣言与在生活中结出果实。弥撒读经通过“撒种的比喻”，提醒我们要成为肥沃的土地，让天主的圣言在心中扎根、生长。我们的福传使命不是一项讲求成功的使命。当耶稣基督在选民当中宣讲天国时，真正把他的话听进去的只有是少数的犹太人。可是他没有因为这个小小数字而放弃宣讲。他清楚地告诉我们，尽管我们做出不少的努力，人们是有理由和他们所处的状况不把我们所宣讲的福音听进去的。我们千万不可因为人们对我们的宣讲反应不好而放弃这项重要的使命。即使是把主的话听进去的人当中，也有分好多种做出不同反应的。就如主耶稣在比喻中说的：那听了道而了解的，结出果实来，有结一百倍的，有结六十倍的，有结三十倍的

和平之后天主堂

堂区通讯

这周的主日餐厅服务：由 英文组 RCIA 负责。欢迎前来，彼此交流，建立友谊。让我们一起建立一个充满喜乐和友爱团聚的堂区大家庭。

婴孩领洗：将在9月5日（星期六）举行。你可在秘书处索取申请表格。

华文成人慕道团/新的慕道旅程：新的慕道旅程在7月2日开始，每逢星期四 晚上 7:45-9:30。询问/报名：玛丽亚 98334590、蔡梅卿 9668 1954。

ACTS Singapore 11月及12月短期传教之旅：线上报名将于 2026年6月26 日 开放，并于 2026年7月26日 截止。你可上网 acts-singapore.com 查阅详情。请参阅英文版消息。

教区圣召避静营：你是否曾感受到内心渴望付出更多？你是否认为天主正在邀请你考虑成为一位教区司铎？圣方济各沙勿略大神学院诚邀21至35岁的青年男子参加一年一度的圣召避静营。避静营将于8月14日至16日举行，并优先考虑首次参加者。报名截止日期为7月31日。请扫描二维码（英文版堂区 周刊）或通过以下链接报名：<https://tinyurl.com/vocationretreat2026>。

讲座与圣体治愈祈祷聚会：日期：7月12日（星期日），时间：1 - 4:30 PM，地点：圣安多尼圣堂礼堂，地址：25 Woodlands Ave 1 S(739064)。讲题：这病不至于死，主讲：张利勇神父。形式：敬拜赞美、讲座、明供圣体、圣体医治、见证与共融茶叙。询问：范洲南 9684 8989，陈顺添 9764 7146，郑碧虹 9088 2655。欢迎主内兄弟姐妹和教外朋友一起来参与。报名：入场 免费，无需报名。主办：圣安多尼堂神恩复兴团体。

2026 华文婚前预备班（10月4日 +10月11日）：日期：10月4日（星期日），时间：9 AM - 5 PM，地点：天主教中心（CANA The Catholic Centre）。报名：请上教委网页扫描二维码填写表格。报名费：每对新人 S\$ 220。联系人：秀琼 (98524047)，美璉 (97315662)



CHURCH OF OUR LADY QUEEN OF PEACE

4 Sandy Lane, Singapore 437321 www.queenofpeace.sg

Secretariat: 6744 2879 Email: admin@queenofpeace.sg

Parish Priest: **Fr Shaun Lim** 6744 0347
shaun.lim@catholic.org.sg

Asst Parish Priest: **Fr Francis Lee** 6744 2397
fsmlee@queenofpeace.sg

Asst Parish Priest: **Fr Cornelius Ching** 6747 4401
cornelius.ching@catholic.org.sg

MASS SCHEDULES

Saturday Sunset Mass: 5:00pm

Sunday Mass: 7.30am (Mandarin), 9:15am, 11am and 5.00pm (English).

Weekday Masses: Mon—Fri: 12:15pm & 6:30pm
Saturday: 7.30am

Public Holiday: Mass at 9:00am.

Novena Devotion:

Saturday at 4:15pm.

Sacred Heart Devotion:

1st Friday of the month at 12.00noon & after evening mass except during Lent
Adoration Room :10am to 9pm

Divine Mercy Chaplet: recited after 6.30pm Mass every last Fri of the month.

Readings:

Sunday

12 July
Is 55:10-11,
Rom 8:18-23
Mt 13:1-23

Monday

13 July
Is 1:10-17;
Mt 10:34-11:1

Tuesday

14 July
Is 7:1-9
Mt 11:20-24

Wednesday

15 July
Is 10:5-7,
13-16
Mt 11:25-27

Thursday

16 July
Zec 2:14-17
Mt 12:46-50

Friday

17 July
Is 38:1-6,21-22, 7-8
Mt 12: 1-8

Saturday

18 July
Mic 2:1-5
Mt 12:14-21

God's word is fruitful

In today's first reading, taken from the Prophet Isaiah, God says, "As the rain and the snow come down from the heavens, and do not return without watering the earth, making it yield and giving growth...so the word that goes from my mouth does not return to me empty..." When God speaks, His words have life and the power to make things happen, even if we do not see results immediately.

In the Gospel, Jesus tells the parable of the sower who scatters seeds everywhere: hard paths, rocky ground, thorny soil and good soil. The focus is not on the seeds themselves, but on the conditions of the soil. Just like the sower, God sows His word to everyone, but whether or not we can receive and nurture it depends on the state of our hearts. When we allow our hearts to harden and get filled with worries and distractions, it becomes difficult for God's word to take root within us. Let us ask God to soften our hearts and remove any obstacles so that His word can transform our lives, enabling us to live with renewed courage and act with love.

Reflective question:

Do I let God work in my heart to become good soil?

Prayer for Living for Liturgical Year A by Verbum Dei Missionaries, Singapore

Queen of Peace Parish



Sunday canteen

This Sunday's canteen will be run by
RCIA

Come, connect and build relationships. Together we can foster a unique QOP atmosphere of joy, hospitality and fellowship.

Other Announcements

P1 REGISTRATION :

CHIJ (KATONG) PRIMARY OPEN HOUSE

"Catholic education is more than helping our students to get good grades or to compete for entry to the best schools. Our young people are looking for something more, something that is all encompassing. They seek for those things that can truly give them meaning and purpose in living a fulfilling life. Catholic education seeks to give them a holistic education for life and love; not just for a career, not just for tomorrow, not even for this life on earth only but for eternal life."

- Archbishop William Goh

CHIJ (Katong) Primary provides a holistic education as the school is all encompassing and works in partnership with parents as they nurture their daughters/wards

From Girls to Women of Grace and Substance.

We look forward to your daughter joining us in 2026.

ACMI'S CAMINO CHALLENGE 2026

Walk in solidarity with the vulnerable and low-income migrants this September!
ACMI's Camino Challenge 2026 invites you to match the distance their team is walking along the Camino de Santiago – a famous pilgrimage route in Spain – from the comfort of Singapore.

Choose one or more days between 2 September and 13 October to walk your distance and raise funds for vulnerable and low-income migrants in our community.

The ACMI team will be holding their roadshow **this weekend (11–12th July) in QOP**. Visit their booth at the canteen foyer after Mass to find out more about the Camino Challenge 2026, browse their merchandise, and spin the wheel for a chance to win prizes. Donation boxes will also be going around – all contributions are warmly welcomed. Find out more at journeywith.acmi.org.sg.

Diocesan Vocation Retreat

Have you felt a desire to give more? Do you think the Lord may be inviting you to consider the diocesan priesthood? The St Francis Xavier Major Seminary invites all young men aged 21 to 35 for their annual Vocation Retreat happening from 14 to 16 August. Priority will be given to first timers. Registration closes on 31 July. Please use the QR code or registration links to sign-up.
<https://tinyurl.com/vocationretreat2026>



Queen of Peace Parish

QOP WAKE PRAYER GROUP

QOP wake group is looking for volunteers to join us to pray for the deceased.
To find out more, please call Anthony at 9422 5245

Landings is a ministry that welcomes Catholics seeking to return to the Church. Through small group conversations, prayer, and reflection, we offer a safe, non-judgmental space to help returnees rediscover their faith at their own pace.



A new **LANDINGS** journey of 10-weeks begins
every Monday from 17 Aug to 26 Oct 2026, here at QOP and concurrently at Church of Holy Spirit.

Scan the QR code for more information,

33 DAYS TO MORNING GLORY

Small Group Retreat & Consecration

Dates: 24 Aug to 28 Sep 2026, culminating on 3 Oct with Consecration to Mother Mary. Six consecutive Mondays

Times: 9:45-11:45am OR 7:30-9:30pm

Venue: AM: QOP, House of Mary (Rm 5.2)

PM via Zoom

Learn from the saints how their relationship with Mother Mary impacted their lives. Come and receive the endless graces through her.

Let us all put ourselves under Mother Mary's care and protection. Through Mary to Jesus!

Register via QR Code on Notice Board

Contact Andrew 9862 3153 or Katherine 96339612 for more details.

REMINDER ON GIFT PROGRAMME

Next weekend, being the 3rd weekend of the month, there will be a 2nd collection for Catholic Foundation's GIFT (Giving in Faith & Thankfulness) programme. GIFT is a regular giving programme to rally support for and fund the Archdiocese's organisations and initiatives for youth, evangelisation, catechesis, formation, and others. Please bring your contributions or GIFT envelopes to drop them into the collection bags. Visit catholicfoundation.sg to contribute online or find out more.

Infant Baptism

Next scheduled infant baptism will be **Sat, 5th Sept 2026** Please submit application form together with pre-requisite documents to Parish Office. For details, please contact Parish Office.



Wedding

Arrangements for a Church Wedding should be made at least **12 months in advance** with the Celebrant. For enquires, email: admin@queenofpeace.sg

Funeral & Prayer Hall Booking

Please call or Whatsapp 88493008 re availability of Priests, Prayer Halls and Church before making arrangements for funeral Mass, burial, or cremation.